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Z Á P I S 

z 1. zasedání Dopravní komise Rady města Milevska v r. 2020,  
 

které se konalo dne 1. července 2020 v zasedací místnosti OSV, MěÚ Milevsko, 
Nám. E. Beneše 420, Milevsko 

 
 

Přítomni: František Zítek – místopředseda komise 
Ing. Karel Pučelík – člen komise 
Ing. František Jedlička – člen komise 
Vítězslav Vávrovský – člen komise  
Vladimír Horek – člen komise  
Miloslav Kozák – člen komise 
Ing. Mgr. Miroslav Doubek – člen komise 
Mgr. Gabriela Zemanová – tajemnice komise 
 

Omluven:    Michal Polanecký 
Neomluven:  Bc. Lukáš Kamenský, DiS. 

 
Hosté:  Bc. Eva Kotrbová – vedoucí OISM 
   

           
Program jednání: 
 
1. Zahájení jednání 
2. Žádost Polikliniky Milevsko o vyhrazení 2 parkovacích míst pro sanitní vozy  
3. Žádost České pošty o vyhrazení 1 parkovacího místa v blízkosti pošty Milevsko 1 v ul.  

J. A. Komenského 
4. Podnět od pí. Rottenbergové – upravit křižovatku ul. Šť. Dvořáka x E. Destinové tak, aby 

bylo bezpečné vjet do křižovatky 
5. Požadavek pí. Muellerové – snížit rychlost v ul. Dukelská z důvodu nadměrného hluku  

a usmrcení několika koček  
6. Kanalizace Klisín – požadavek vedoucí OISM  předložen k posouzení 
7. Podnět od p. Vávrovského – schody u pošty 
8. Podnět občana – upravit křižovatku ul. Žižkova x P. Bezruče tak, aby bylo bezpečné vjet 

do křižovatky 
 
Jednání: 
 

Ad 1) Zahájení jednání 
Místopředseda DK pan František Zítek zahájil 1. zasedání DK v r. 2020 a přivítal všechny 
přítomné. 
 
 

Ad 2) Žádost Polikliniky Milevsko o vyhrazení 2 parkovacích míst pro sanitní vozy 
 
DK přistoupila k projednání Žádosti Polikliniky Milevsko o vyhrazení 2 parkovacích míst pro 
sanitní vozy. Prodiskutovala veškeré argumenty, které dispečerka pí. Petříková do žádosti 
zakomponovala.  
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Usnesení 1/1/2020 
DK doporučuje RMM zachovat stávající stav parkování v Milevsku a nevyhovět žádosti 
zaslané Poliklinikou Milevsko. 
 
Přítomno:  7 Pro: 5 Proti: 2 Zdržel se:  0  
 
 
Ad 3) Žádost České pošty o vyhrazení 1 parkovacího místa v blízkosti pošty Milevsko 1 
v ul. J. A. Komenského 
 
DK přistoupila k projednávání Žádosti České pošty o vyhrazení 1 parkovacího místa 
v blízkosti pošty Milevsko 1 v ul. J. A. Komenského. 
 
Usnesení 2/1/2020 
DK doporučuje RMM zachovat stávající stav parkování v Milevsku a nevyhovět žádosti 
zaslané Českou poštou. 
 

Přítomno:  7 Pro: 5 Proti: 1 Zdržel se:  1  
 
 

Ad 4) Podnět od pí. Rottenbergové – upravit křižovatku ul. Šť. Dvořáka x E. Destinové 
tak, aby bylo bezpečné vjet do křižovatky 
 
DK přistoupila k projednání podnětu podnět od pí. Rottenbergové – upravit křižovatku ul. Šť. 
Dvořáka x E. Destinové tak, aby bylo bezpečné vjet do křižovatky. 
 
Usnesení 3/1/2020 
DK doporučuje RMM posílit dohled Městské policie v této lokalitě, aby auta neparkovala 
v křižovatce a tím se zajistily požadované rozhledy. Umístění dopravního zrcadla bylo 
zamítnuto por. Grechem již v minulosti. 
 

Přítomno:  7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se:   0 

 
Ad 5) Požadavek pí. Muellerové – snížit rychlost v ul. Dukelská z důvodu nadměrného 
hluku a usmrcení několika koček 
 
DK přistoupila k projednávání požadavku pí. Muellerové – snížit rychlost v ul. Dukelská 
z důvodu nadměrného hluku a usmrcení několika koček. Paní Muellerová argumentuje tím, že 
položením nového asfaltového povrchu dochází k porušování povolené rychlosti v dané 
lokalitě. 
 
Usnesení 4/1/2020 
DK doporučuje umístit na ul. Dukelská ukazatel rychlosti na zhruba 14 dnů a poté měření 
vyhodnotit, aby se tvrzení pí. Muellerové buď potvrdila, nebo vyvrátila. 
 
Přítomno:  7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se:   0 
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Ad 6) Kanalizace Klisín – požadavek vedoucí OISM  předložen k posouzení 
 
DK přistoupila k posouzení stavu kanalizace v místní části Klisín, DK byla seznámena se 
stávajícím stavem kanalizace a majetkovými poměry.   
 
Usnesení 5/1/2020 
DK doporučuje RMM řešit kanalizaci v Klisíně komplexně. Navrhuje prozkoumat, kolik 
obyvatel má o opravu kanalizace zájem. 
 
Přítomno:  7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se:   0 

Ad 7) Podnět od p. Vávrovského – schody u pošty 
 
DK přistoupila k projednání podnětu od p. Vávrovského, kterému přechod přes ul. 5. května 
ústící do schodů u pošty přijde nebezpečný. Navrhuje zamezení vstupu na schodiště 
doplněním zábradlí po celé šíři schodů. Na minulé DK již řešeno. Por. Grech z DI PČR 
konstatoval, že současný stav není v rozporu s legislativou, neboť každý vstupuje do vozovky 
na vlastní zodpovědnost.   
 
Usnesení 6/1/2020 
DK doporučuje ponechat stávající stav a nezamezovat ničím průchod  
 
Přítomno:  7 Pro: 6 Proti: 1 Zdržel se:   0 

Ad 8) Podnět občana – špatné rozhledy v křižovatce ul. Žižkova x P. Bezruče 
 
DK přistoupila k projednání podnětu občana Milevska, který poukazuje na nebezpečný vjezd 
do křižovatky ul. Žižkova x P. Bezruče. Již řešeno na minulé DK. Dopravní zrcadlo bylo por. 
Grechem z DI PČR zamítnuto. Vykreslením dopravního stínu by se přišlo o cca 5 
parkovacích míst. 

Usnesení 7/1/2020 
DK navrhuje posílit dohled Městské policie v této lokalitě, aby auta neparkovala v křižovatce 
a tím se zajistily požadované rozhledy. Ponechat stávající stav křižovatky. 
 
Přítomno:  7 Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se:   1 

 
Místopředseda Dopravní komise poděkoval členům za účast a za náměty v diskuzi. 
 
 
Příští zasedání komise je předběžně plánováno v III. čtvrtletí roku 2020 
 

 
 

Místopředseda dopravní komise: František Zítek  

 

 

Zapsala: Mgr. Gabriela Zemanová, tajemnice DK  
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Pozn: 

Vysvětlivky k zápisu: 
 

„DK“ – dopravní komise 
„VDZ“ – vodorovné dopravní značení 
„OISM“ – odbor investic a správy majetku 
„DI PČR“ – Dopravní inspektorát Policie České republiky 


